

Resume

Mr. Zhao Guangming was awarded Doctor's Degree in Economics by Renmin University of China in June 2008. From September 2009 to November 2011, he conducted his postdoctoral research in postdoctoral workstation of Peking University and China Huarong Asset Management Co., Ltd., and was awarded the *Postdoctoral Certificate* by National Postdoctoral Management Committee. Now Mr. Zhao is the General Manager of Beijing Founder Fubon Asset Management Co., Ltd. and he once took the positions of Senior Deputy Manager and Senior Manager of Investment Department of China Huarong Asset Management Co., Ltd. as well as technician of Babcock & Wilcox Beijing Company Ltd.

简历

赵光明先生荣获 2008 年 6 月由中国人民大学经济学博士学位。从 2009 年 9 月至 2011 年 11 月，他进行了他在北京大学和中国华融资产管理有限公司博士后工作站的博士后研究，由全国博士后管理委员会颁发博士后证书。现在赵先生是北京方正富邦资产管理有限公司总经理，他曾经任高级副经理和投资部的中国华融资产管理有限公司高级经理以及巴布科克 & 威尔科克斯北京有限公司技术员。